

## الإعلان عن فتح باب الترشح لمنح برنامج ERASMUS+

للسنة الجامعية 2019/2018

في إطار برنامج Erasmus+ للتبادل الطلابي المنخرطة فيه جامعة سوسة، نعلمكم أن الجامعة الألمانية "Friedrich-Alexander Erlangen-Nürnberg" أعلنت عن فتح باب الترشح لتقديم منحاً لفائدة طلبة الإجازة سنة ثالثة وكذلك طلبة الماجستير والدكتوراه في العلوم الإنسانية والأنثروبولوجيا و الدراسات الإفريقية للسنة الجامعية 2019/2018 وذلك لمدة **06 أشهر** خلال **السادسي الثاني**. الرجاء تقديم ملفات الترشح مباشرة إلى مكتب التعاون الدولي بجامعة سوسة. آخر أجل لتقديم الترشيحات يوم **الاثنين 15 أكتوبر 2018**.

### الوثائق المطلوبة:

- 1/ سيرة ذاتية **CV EUROPASS** باللغة الانكليزية
- 2/ نسخة من جواز السفر
- 3/ صورة شمسية حديثة العهد
- 4/ رسالة تحفيز **Lettre de Motivation** بالإنكليزية
- 5/ شهادة كفاءة في اللغة الإنكليزية مستوى B2
- 6/ شهادة كفاءة في اللغة الألمانية مستوى B2 (بالنسبة لطلبة الإجازة)
- 7/ نسخة مترجمة من **كافة** بطاقات الإعداد الجامعية باللغة الإنجليزية او الألمانية
- 8/ نسخة من شهادة تسجيل للسنة الجامعية 2019/2018.
- 9/ نسخة من العقد البيداغوجي ممضى من قبل رئيس المؤسسة. (قابل للتحميل من موقع واب الجامعة)

Call for application  
Erasmus+ICM Program  
Academic year 2018/19

Under the framework of the signed inter-institutional agreement with the University of Sousse, Friedrich-Alexander University announced a call for application to welcome Students enrolled in the University of Sousse (undergraduate 3<sup>rd</sup> year, Master and PhD) in Arts and Humanities, Anthropology and African Studies for a six-month mobility during **summer semester** (April – July):

**Deadline to submit your application to the Bureau of International Office in the University of Sousse: 15<sup>th</sup> of October 2018.**

**Requirements:**

The Students must speak good English B2 level at least.

The Students must speak good German B2 level at least. (Only for undergraduate students)

**Documents to be submitted:**

- 1/ CV Europass
- 2/ Copy of Passport + Photo
- 3/ Motivation
- 4/ English Certificate Level B2
- 5/ German Certificate Level B2 (Only for undergraduate students)
- 6/ Translated transcript of records (English or German)
- 7/ Certificate of Enrolment 2018/2019
- 8/ Learning Agreement (see website: [www.uc.rnu.tn](http://www.uc.rnu.tn))

**For more information, please contact the International Relations Office  
in the University of Sousse**